

TARİH: 19/12/2025
SAYI : 2025/28**7566 SAYILI KANUN İLE SGK MEVZUATINDA YAPILAN DEĞİŞİKLİKLER**

4 Aralık 2025 tarihinde TBMM’ de kabul edilen 7566 sayılı “Vergi Kanunları ile Bazı Kanun ve Kanun Hükmünde Kararnamelerde Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun” Cumhurbaşkanı tarafından imzalanarak 19.12.2025 tarih ve 33112 sayılı Resmi Gazete’ de yayımlanarak yürürlüğe girmiştir.

7566 Sayılı Kanun ile Sosyal Güvenlik Mevzuatında yapılan değişiklikler;

- 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanununun 81’inci maddesinde yapılan değişiklik;
Malullük, yaşlılık ve ölüm sigortaları prim oranı 1 puan arttırılarak işveren hissesi %11’den %12’ye çıkarılarak 37,75 olan işçi işveren hisseleri toplamı 38,75 oranına yükseltilmiştir. İmalat dışı sektörlerdeki işverenlere uygulanan 4 puanlık Hazine Prim Teşviki 2 puana indirilmiştir.
Genç girişimcilere bir yıl süreyle sağlanan 4/b prim desteği uygulaması yürürlükten kaldırılmıştır.
Düzenleme, 2026 yılı Ocak ayı başında yürürlüğe girecektir.
- 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanununun 82 nci maddesinde yapılan değişiklik; prime esas günlük kazanç üst sınırı asgari ücretin 7,5 katından 9 katına çıkarılmıştır.
Düzenleme, 1/1/2026 tarihinde yürürlüğe girecektir.

- 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanununun 41 ve 46 ıncı maddeleri ile geçici 31, 36, 43, 44 ve 84 üncü maddelerinde yapılan değişiklikle; doğum hariç tüm borçlanma prim oranları %32'den %45'e, 4/b (Bağ-Kur) sigortalılık süreleri durdurulanların ihya (canlandırma) prim oranı da %34,75'ten %45'e çıkarılmıştır.

Düzenleme, 1/1/2026 tarihinde yürürlüğe girecektir.

- 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanununun 52 inci maddesi ile Ek 5, 6 ve 9 uncu maddelerinde yapılan değişikliklerle; isteğe bağlı sigorta, tarım işçileri, kısmi süreli çalışanlar ve ev hizmetlerinde 10 günden az çalışanların malullük, yaşlılık ve ölüm sigortaları prim oranları %20'den %21'e yükseltilmiştir.

Düzenleme, 2026 yılı Ocak ayı başında yürürlüğe girecektir.

- 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanununa eklenen ek 24' üncü madde ile; Sosyal Güvenlik Kurumundan gelir veya aylık alanların, genel sağlık sigortası primi dâhil olmak üzere prim ve prime ilişkin borçlarının, kendilerine veya hak sahiplerine bağlanan gelir veya aylıklardan %25 oranını geçmemek üzere kesinti yapılarak tahsil edilecektir.

Düzenleme, 1/1/2026 tarihinde yürürlüğe girecektir.

EK: 04.12.2025 Tarih ve 7566 Sayılı Kanun

Saygılarımızla

VİZYON GRUBU